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 Dato  
10. oktober 2023 
Kl. 17.00-19.00 

Ansvarlig Tid  Referat 
Afbud: Anne, Michael Sejer, Thomas og elevrådet 
 

1 Godkendelse af dagsorden 
og valg af informant 

Alle 2 B Dagsorden godkendt. 
Boris valgt som informant 
 

2 Godkendelse af referat fra 
møde 23/8-23 

Alle 5 
 

B Referat godkendt og underskrevet. 

3 Nyt fra elevråd Ida, Elliot 10 O Udsat 

4 Budgetaftale 2024 og status 
på regnskab herunder 
overblik over klasser/elevtal 

TD/ML 20 O Der er lavet udkast til budgetaftale for 2024, der skal vedtages i byrådet d. 12. 
oktober. Flg. punkter primært relevante for os: 

• Der er afsat flere penge til hele skoleområdet 6.3 millioner i 2024. 
Disse midler lægges ind i a-prisen pr. elev. 

• Førskoleordning bortfalder 

• Ingen administrative sammenlægninger 

• Reduktion i kørsel på specialområdet. 0,5 mio. i 2024 

• Tilpasning af budget til integrationsindsatsen, reduceres med 1,6 mio. 
svarende til det faktiske aktivitetsniveau 

• Renovering af faglokaler i 2028 på Stilling Skole 10,5 mio. 
 
Vi forventer at komme ud med et underskud i 2023 på ca. 400.000.  
Forudsætningerne for at det ikke er højere eller lavere: Dette skyldes 
følgende ændrede forudsætninger: 



 
 

• Flere visiteret elever til særlige tilbud 

• Færre elever visiteret til eget tilbud 

• Flere indmeldte end forventet i fritidstilbuddet 
 
Opmærksomheder vedr. Budget 2024: 

• Besparelsestiltagene fra 2023 slår fuldt igennem 

• Stigende elevtal fremadrettet 

• Fælles bygningsdrift.  
 

5 Princip omkring 
vikardækning – hvordan gør 
vi i praksis? 

ML 20 OD Mona redegjorde for princippet omkring vikardækning og hvilke 
begivenheder og årsager, der er til, at personalet kan få fri. 
Skolens sygefravær er stigende, og det følges tæt af ledelsen og MED-
udvalget. 
Skolebestyrelsen ønsker, at gøre princippet vedr. vikardækning mere eksplicit 
som selvstændigt princip. Lige nu indgår vikardækning i princip 1 om 
undervisningen organisering  
Formandskabet og skolens ledelse udarbejder et udkast til næste 
skolebestyrelsesmøde. 
 

6 Brainstorm omkring ønsker 
til temaer i bestyrelsen 

Frank 15 D Forslag til Tema’er: 

• Fritidstilbuddet 

• Attraktiv skole 

• Mulighed for lejrskoler eller arrangementer med overnatning.  
Skolebestyrelsen ønsker et udkast fra ledelsen 

• Stilling Skole på de sociale medier 

• Barnets lov 

• Specialtilbud - Specialpædagogik 
Når temaer behandles kan der inviteres relevant personale. 
 



 
 

7 Nyt fra processen omkring 
Soffen 

ML 10 O Soffens personale er i gang med en proces omkring organiseringen af 
dagligdagen. Der bliver informeret nærmere til forældrene med udgangen af 
uge 41. 
Personalet har drøftet kommunikation og signalværdi i forhold til deres 
arbejde. 
På hoveddøren til Soffen hænger der en plan for ugen. Disse planer kommer 
også i klassernes ugeplanen på AULA. 
Bestyrelsen anerkender den proces, som medarbejderne har været igennem. 
Bestyrelsen kan se meget spændende muligheder i det og tror, at det vil være 
med til at understøtte et varieret og attraktivt fritidstilbud. 

8 Nyt fra formand 
Herunder orientering fra 
formandskab 

Frank 10 O Formandskabet, Mona og Mette mødes 14 dage før hvert bestyrelsesmøde og 
udarbejder dagsorden 
Økonomi kommer på bestyrelsesmøderne til orientering hvert kvartal.  
 

9 Nyt fra medarbejdere MS, PAK 10 O 8. september holdt hele skolen høstfest.  Mange børn var i aktivitet og et 
arrangement skolen ønsker at forsætte med. 
 
Der er emneuge i uge 41 
Indskolingen arbejder med eventyr 
Mellemtrinnet laver musical 
7. årgang arbejder med skolens værdier i mange forskellige udtryk 
8. klasse arbejder med uddannelse og kendskab til arbejdsmarkedet 
9. klasse er i erhvervspraktik  
Fredag afholdes Skolernes Motionsdag. 
 

10 Nyt fra ledelsen ME, MBK, ML 15 O • Skolen deltager i et forskningsprojekt i forhold til erfaringer fra 
Coronaperioden. 

• Mette og to af skolens lærere har deltaget i et Erasmusprojekt med 
skolebesøg i Finland. 

• Personalets dag blev markeret d. 5. oktober 



 
 

 
 

• Ledelsen afholder halve temadage hen over hele skoleåret med 
mulighed for at fordybe sig. 

• Lea Jakobsen, vores sekretær gennem 24 år, går på efterløn med 
månedens udgang. 

• Ledelsen har haft sparringsmøde med økonomiafdelingen i forhold til, 
hvordan vi bedst prioriterer vores midler 

• Vi er udfordret på nogle elevers opførsel på vores toiletter. De elever 
tisser andre steder end i toilettet – i toiletbørster, på væggene mv. 
Vi arbejder også med børn i Soffen, der smider rester af frugt og brød 
på gulvet, hvis ikke de kan lide det, eller ikke kan spise mere.  

 

11 Kommunikation til forældre 

og personale 

Alle 5 B Boris har skrevet om budgetaftale, stigende elevtal, orientering om princip for 
vikardækning, ønsker til temaer, organiseringen i Soffen. 
Dette sendes til Mona, der lægger det ud. 

12 Eventuelt 

Herunder punkter til næste 

møde 

Alle 5 B Punkter: 

• Forslag til selvstændigt vikarprincip 

• Budget 2024 
 
 
 


